
Referat skolebestyrelsesmøde 15. juni 2023 
 

Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Torsdag d. 15. juni 2023 
kl. 17.00-19.00 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Christine Schmidt Beyer 
Lærer Jørgen Thomsen 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand Oliver Rasmussen 8.B  
Næstformand elevrådet Klara Zilic 9.A  
 
 
 
 
 

Andre inviterede: 
Peder Stilling (fast gæst) 
Ronni Bindet Schmidt 
 
 

Afbud: Ditte Rodenberg Mosgaard, Klara Zilic 9.A, Oliver Rasmussen 8.B, Peder Stilling 
 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 25 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
Skoleledelsen 
 
Elevrådet 

 
Andre medlemmer 

 Skoleledelsen:  

 Fagfordelingen og opgaveroversigter fylder en del 
lige nu. Vi har også brugt meget tid på 
skoleplanen.  

 Fagfordelingen er åben i udskolingen, en 
medarbejder har sagt op, den stilling dækker vi 
internt.  

 Peder (afdelingsleder i udskolingen) har sagt op. 
MSP dækker stillingen som afdelingsleder indtil en 
ny forhåbentligt er ansat til oktober. 

 
Formanden: 

 Morten har spurgt ind til skolepatrulje og 
elevrådet.  

 Oldmosetoft vil gerne lave et samarbejde med 
skolen, hvis det er muligt.  

 En buschauffør ryger e-cigaretter når der er børn i 
bussen.  



 Morten er ved at undersøge mulighederne for at 
få møbler i vores udskoling igen efter vores 
brandtilsyn.  

 Der er et ønske om at få legepatrulje i gang igen.  

 Til de kommende arrangementer (translokation, 
nye 0. kl. osv). skal vi have styr på hvem fra 
skolebestyrelsen der deltager.  

 
Andre medlemmer: 

 Skole og forældre er til årsmøde på Bornholm 
netop nu. Et stort omtaleemne er økonomi. 

 

2 25 Økonomi  MSP gennemgår. 

3 25 Mobilpolitik  Vi har drøftet retningslinjen. Vi skal have tilføjet 
følgende til retningslinjen: 

 Smartwatch, Ipad osv. skal på listen.   

 SFO’en skal stå sammen med skolen. 

 Vi skal tænke centerklasserne ind, samt se på 
regler for brugen af mobiler i centeret.  

4 15 Skolebestyrelsesmøder 
fremadrettet. Drøftelse. 

  Vi skal arbejde mere systematisk med skolens 
principper.  

 Forslaget er at dele os op i små arbejdsgrupper, 
for at nå igennem dem alle. 

 Vi skal lave en procedure over hvordan vi får MED 
og medarbejderne meninger hørt til de udkast 
som bliver lavet til principperne. 

 Vi skal gøre mere brug af årshjulet for vores 
arbejde i skolebestyrelsen. 

 Sende nyhedsbreve ud kvartalsvis.  

 Det kunne være praktisk at have 
’’forældreformøder’’ inden møderne.  

 Vi skal have mere plads til drøftelse og dialog i 
vores dagsorden. 

 Møderne må gerne være længere. 

 Etablering af arbejdsgrupper 

5 10 Evt.   

6 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

7 2 Punkter til næste møde   Etablering af arbejdsgruppe 

 Åben drøftelse 

 Årshjul 



 Hvem deltager til hvilke møde? (forældremøder) 

 


